

23 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

“The future belongs to those who prepare for it today.” — Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan

We are delighted to welcome all our families to a new week of learning and growth at Pinnacle American School. Each week brings new opportunities for our students to shine, and together with your support, we look forward to guiding them towards success.

Thank you for Attending Parent Orientation on the evening of Thursday 18th September –We would like to extend our heartfelt thanks to all parents who attended the Parent Orientation last Thursday evening. Your participation and engagement made the event a great success. It was a wonderful opportunity to share our school vision, discuss expectations, and strengthen the partnership between home and school.

Reminders for the Week

To ensure a smooth and productive school day for all students, we kindly remind parents of the following:

- Uniform: Students should arrive in the correct school uniform each day.
- Punctuality: Arriving at school on time ensures students do not miss valuable learning.
- Preparedness: Please ensure your child brings all necessary resources daily.
- Healthy Eating: With ADEK’s healthy eating policy in effect, we encourage balanced and nutritious meals. Please avoid fast food and sugary snacks in lunch boxes.

New PBL Lessons – Grades 5 and 6

Our Project-Based Learning (PBL) lessons have begun for Grades 5 and 6, with a focus on Science, English, Math, and IT. This integrated approach allows students to apply subject knowledge in real-world projects connected to the UAE’s heritage and culture.

For example, students may explore:

- Science: Understanding desert sustainability and renewable energy in Al Dhafra.
- Math: Collecting and analyzing data on community resources.
- English: Researching and presenting on cultural traditions and values.
- IT: Using digital tools to create models and presentations of UAE cultural landmarks.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

PRINCIPAL NEWS & NOTES

This reflects Pinnacle American School's vision: to inspire students to be creative thinkers, responsible citizens, and proud contributors to the UAE's future, while staying connected to their cultural identity.

MAP Testing – Starting 6th October

As part of ADEK's requirements, Pinnacle American School will begin MAP (Measures of Academic Progress) testing on 6th October. These tests are designed to measure your child's individual progress in Reading, Language, and Mathematics, providing teachers with valuable data to identify strengths, close learning gaps, and tailor instruction to each student's needs.

MAP testing is adaptive, meaning that the difficulty of questions adjusts based on your child's responses. This ensures that every student is challenged at the right level, allowing us to gain a clear picture of their academic growth throughout the year. Results will also help us set personalized targets for improvement and enrichment.

Using ExactPath to Reinforce Learning

To further support progress, all students are expected to use ExactPath, an online learning platform aligned with MAP results. ExactPath creates a personalized learning pathway for each child in Math, Reading, and Language Arts, focusing on skills that need strengthening.

- Students are required to complete at least 40 minutes per week in each core subject (Math, English, Science).
- ExactPath lessons are interactive, engaging, and adapt to your child's level, making practice both effective and enjoyable.
- Teachers will regularly monitor student progress on ExactPath to ensure learning goals are being met.

How Parents Can Support

- Encourage your child to take MAP testing seriously, as it helps both teachers and parents understand their learning needs.
- Ensure that your child has a quiet space at home to complete ExactPath sessions each week.
- Monitor your child's progress by asking them to show you their learning activities and achievements on the platform.
- Celebrate small successes to keep motivation high.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

23 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

By combining MAP testing data with ExactPath personalized practice, Pinnacle American School ensures that each child is supported in their journey of continuous growth and achievement.

Celebrating Student Council Elections

We are proud to announce the successful start of the Student Council elections at Pinnacle American School. Students across the upper grades were given the opportunity to nominate themselves, campaign responsibly, and present their ideas to their peers.

The Student Council plays a vital role in our school community by:

- **Developing Leadership:** Providing students with first-hand experience in decision-making, responsibility, and service.
- **Student Voice:** Acting as a bridge between students, teachers, and school leadership, ensuring that the opinions and ideas of learners are heard.
- **Organizing Initiatives:** Leading projects that promote school spirit, charity drives, and awareness campaigns.
- **Building Skills for the Future:** Encouraging teamwork, public speaking, and critical thinking—all essential skills for lifelong success.

We congratulate all candidates for their courage and commitment, and we warmly welcome our elected Student Council members who will begin their term of service this year. They represent the next generation of leaders and embody the values of respect, responsibility, and innovation that Pinnacle American School seeks to nurture. UAE Heritage, Culture, and Vision 2030

The UAE continues to invest in preserving heritage and culture as part of its Vision 2030. Recent initiatives, such as the Modern Architectural Heritage of the UAE project and the Culture Agenda 2031, aim to protect cultural identity while promoting innovation and sustainability.

At Pinnacle American School, we connect these national goals to classroom learning. Through PBL and daily lessons, we encourage students to explore how culture, science, and innovation come together to build the UAE's future. This mirrors the school's vision of developing well-rounded learners who value both progress and tradition.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

23 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Together for Success

At Pinnacle American School, we believe that true success comes from partnership between the school, the family, and the wider community. When parents, teachers, and students work hand-in-hand, we create an environment where every child feels supported, guided, and inspired to reach their full potential.

Our role as a school is to provide high-quality teaching, a safe and nurturing environment, and opportunities that help children grow academically, socially, and emotionally. Your role as parents is equally vital—by reinforcing routines at home, encouraging positive behavior, and maintaining open communication with the school, you directly strengthen your child's learning journey.

We are also blessed to be part of the Al Dhafra community, where traditions of family unity, respect, and cooperation are deeply rooted. These cultural values remind us that raising children is a shared responsibility. Every achievement, no matter how small, is a success for the entire school community.

Together, we can:

- Build strong character in our children through responsibility, respect, and gratitude.
- Encourage pride in UAE heritage and identity while preparing them for the skills of the future.
- Create a positive school culture where every child feels valued and capable of success.
- Celebrate academic progress, good behavior, and contributions to school life as one family.

With your ongoing partnership, Pinnacle American School will continue to grow as a place where children thrive, families feel connected, and the community is proud. Let us stand united in our mission to protect, nurture, and guide our children—because their future is our greatest success.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

"المستقبل ينتمي لمن يستعد له اليوم." – الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان يسعدنا أن نرحب بجميع عائلاتنا في أسبوع جديد من التعلم والنمو في مدرسة بينكل الأمريكية. كل أسبوع يحمل فرصًا جديدة لطلابنا للتألق، وبفضل دعمكم المستمر، نتطلع معًا إلى توجيههم نحو النجاح.

شكرًا لحضوركم لقاء أولياء الأمور مساء يوم الخميس 18 سبتمبر نتقدم بخالص الشكر لجميع أولياء الأمور الذين حضروا لقاء أولياء الأمور مساء الخميس الماضي. لقد كان لمشاركتكم وتفاعلكم دور كبير في نجاح الفعالية. كانت فرصة رائعة لعرض رؤيتنا المدرسية، ومناقشة التوقعات، وتعزيز الشراكة بين البيت والمدرسة. تذكيرات للأسبوع

حرصًا على يوم دراسي سلس ومنتج لجميع الطلاب، نود تذكير أولياء الأمور بما يلي:

- الزي المدرسي: يجب على الطلاب الحضور إلى المدرسة بالزي المدرسي الصحيح يوميًا.
- الالتزام بالمواعيد: الوصول إلى المدرسة في الوقت المحدد يضمن عدم تفويت أي محتوى تعليمي مهم.
- الاستعداد: نرجو التأكد من أن الطالب يحضر جميع الأدوات والموارد اللازمة كل يوم.
- الغذاء الصحي: تماشياً مع سياسة الأكل الصحي الصادرة عن دائرة التعليم والمعرفة (ADEK)، نحث على تقديم وجبات متوازنة ومغذية. يرجى تجنب الوجبات السريعة والوجبات الغنية بالسكر في صناديق الطعام.
- دروس التعلم القائم على المشاريع (PBL) – الصفين الخامس والسادس بدأت دروس التعلم القائم على المشاريع (PBL) للصفين الخامس والسادس، مع التركيز على مواد العلوم، واللغة الإنجليزية، والرياضيات، وتكنولوجيا المعلومات. يتيح هذا النهج المتكامل للطلاب تطبيق المعرفة الأكاديمية في مشاريع واقعية مرتبطة بتراث وثقافة دولة الإمارات. على سبيل المثال، قد يستكشف الطلاب ما يلي:
- العلوم: فهم استدامة الصحراء والطاقة المتجددة في منطقة الظفرة.
- الرياضيات: جمع وتحليل البيانات حول الموارد المجتمعية.
- اللغة الإنجليزية: البحث والعرض حول التقاليد والقيم الثقافية.
- تكنولوجيا المعلومات: استخدام الأدوات الرقمية لإنشاء نماذج وعروض تقديمية لمعالم ثقافية إماراتية.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

هذا يعكس رؤية مدرسة بينكل الأمريكية:

إلهام الطلاب ليكونوا مفكرين مبدعين، ومواطنين مسؤولين، ومساهمين فخورين في مستقبل دولة الإمارات، مع الحفاظ على ارتباطهم بهويتهم الثقافية. اختبارات MAP - تبدأ في 6 أكتوبر

كجزء من متطلبات دائرة التعليم والمعرفة (ADEK)، ستبدأ مدرسة بينكل الأمريكية في إجراء اختبارات MAP (مقاييس التقدم الأكاديمي) في 6 أكتوبر. تم تصميم هذه الاختبارات لقياس التقدم الفردي للطلاب في مواد القراءة، اللغة، والرياضيات، حيث توفر بيانات مهمة للمعلمين تساعد في تحديد نقاط القوة وسد الفجوات التعليمية، وتخصيص التعليم بما يناسب احتياجات كل طالب.

تتميز اختبارات MAP بكونها تكيفية، أي أن درجة صعوبة الأسئلة تتغير بناءً على إجابات الطالب، مما يضمن تحديثًا مناسبًا لكل طالب.

وهذا يساعدنا في تكوين صورة واضحة عن نموهم الأكاديمي طوال العام، كما تساهم النتائج في وضع أهداف فردية للتحسين والتطوير.

استخدام منصة ExactPath لتعزيز التعلم

لدعم التقدم الأكاديمي بشكل أكبر، يُتوقع من جميع الطلاب استخدام منصة ExactPath، وهي منصة تعليمية إلكترونية متوافقة مع نتائج اختبارات MAP.

تقوم ExactPath بإنشاء مسار تعلم شخصي لكل طالب في الرياضيات، والقراءة، وفنون اللغة، مع التركيز على المهارات التي تحتاج إلى تقوية.

- يجب على الطلاب إكمال 40 دقيقة أسبوعيًا على الأقل في كل مادة أساسية (الرياضيات، الإنجليزية، والعلوم).

- دروس ExactPath تفاعلية، مشوقة، وتتكيف مع مستوى الطالب، مما يجعل الممارسة أكثر فاعلية ومنتعة.

- سيتابع المعلمون تقدم الطلاب على المنصة بانتظام لضمان تحقيق أهداف التعلم.

كيف يمكن لأولياء الأمور الدعم؟

- شجعوا أبناءكم على أخذ اختبار MAP على محمل الجد، لأنه يساعد المعلمين والآباء على فهم احتياجاتهم التعليمية.

- وفروا بيئة هادئة في المنزل تتيح للطفل إكمال جلسات ExactPath الأسبوعية.

- تابعوا تقدم أطفالكم من خلال مطالباتهم بعرض أنشطتهم وإنجازاتهم على المنصة.

- احتفلوا بالنجاحات الصغيرة لتحفيزهم والمحافظة على حماسهم للتعلم.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

من خلال الجمع بين بيانات اختبار MAP والتدريب الشخصي على منصة ExactPath، تضمن مدرسة بينكل الأمريكية دعم كل طفل في رحلة النمو المستمر والإنجاز الأكاديمي. الاحتفال بانتخابات مجلس الطلاب نحن فخورون بالإعلان عن الانطلاقة الناجحة لانتخابات مجلس الطلاب في مدرسة بينكل الأمريكية.

لقد أتحت الفرصة للطلاب في الصفوف العليا لترشيح أنفسهم، وتنفيذ حملاتهم الانتخابية بمسؤولية، وتقديم أفكارهم لزملائهم.

يلعب مجلس الطلاب دورًا مهمًا في مجتمع المدرسة من خلال:

- تطوير القيادة: منح الطلاب تجربة مباشرة في اتخاذ القرار، وتحمل المسؤولية، وخدمة المجتمع.

- تمثيل صوت الطلاب: العمل كحلقة وصل بين الطلاب والمعلمين والإدارة، لضمان سماع آراء وأفكار المتعلمين.

- تنظيم المبادرات: قيادة مشاريع تعزز روح المدرسة، والمبادرات الخيرية، وحملات التوعية.

- بناء مهارات المستقبل: تشجيع العمل الجماعي، والتحدث أمام الجمهور، والتفكير النقدي – وهي جميعًا مهارات ضرورية للنجاح مدى الحياة.

نُهنئ جميع المرشحين على شجاعتهم والتزامهم، ونُرحب بحرارة بأعضاء مجلس الطلاب

المنتخبين الذين سيبدؤون فترة خدمتهم هذا العام.

فهم يُمثلون الجيل القادم من القادة ويجسدون القيم التي تسعى مدرسة بينكل الأمريكية إلى غرسها، وهي: الاحترام، المسؤولية، والابتكار.

التراث والثقافة الإماراتية ورؤية 2030

تواصل دولة الإمارات استثمار الجهود في الحفاظ على التراث والثقافة، كجزء من رؤية 2030.

تشمل المبادرات الحديثة مشروع التراث المعماري الحديث في دولة الإمارات، وأجندة الثقافة 2031، والتي تهدف إلى حماية الهوية الثقافية مع تعزيز الابتكار والاستدامة.

في مدرسة بينكل الأمريكية، نربط هذه الأهداف الوطنية بالتعلم داخل الصف.

من خلال دروس التعلم القائم على المشاريع (PBL) والدروس اليومية، نشجع الطلاب على

استكشاف كيف تندمج الثقافة، والعلم، والابتكار في بناء مستقبل دولة الإمارات.

وهذا يعكس رؤية المدرسة في تنمية متعلمين متكاملين يقدرون التقدم دون أن يغفلوا عن التقاليد.